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Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

 

 

Testületi ülés ideje: 2025. január 24. 

Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth tér 

1. I. emelet Díszterem 

 

 

Pult Név Voks Frakció 

14 Szita Károly polgármester 1 - 

30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 

2 Bedő Kornél tanácsnok 1 - 

4 Bartalos Diána tanácsnok 1 - 

7 Kárpáti Tímea alpolgármester 1 - 

6 Herczeg Attila képviselő 1 - 

28 Dér Tamás tanácsnok 1 - 

15 Vörös Péter tanácsnok 1 - 

8 Nagy Attila képviselő 1 - 

3 Perlaki József képviselő 1 - 

9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 

31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 

10 Erdélyi Ákos tanácsnok 1 - 

17 Battyányi Norbert tanácsnok 1 - 

13 Pintér Attila képviselő 0 - 

16 Dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 

11 Horváth Ákos Ervin képviselő 1 - 

18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 

 

Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 

csatolt jelenléti ív tartalmazza. 

A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 
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-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

 

Szita Károly polgármester köszöntötte a megjelenteket és Jóföldi Endre gyülekezetvezetőt. 

Megállapította, hogy 17 képviselő volt jelen az ülésen, így a testületi ülés határozatképes. 

Megköszönte mindazoknak a jelenlétét, akik a városnapi ülésen jelen voltak. Megköszönte a 

munkát azoknak, akik az adventi időszakban dolgoztak, hogy a kaposváriak számára reményteljes 

és örömteli legyen a várakozás. Külön megköszönte dr. Pintér Rómeó alpolgármesternek a 

díszítésért végzett munkáját. Megérte.  

Elmondta, hogy Jóföldi Endre egy ideig a képviselőtestület tagja is volt a városnak. Kellemes 

meglepetéssel készült a testület tagjainak. Átadta a szót.  

 

Jóföldi Endre Békevár Baptista Gyülekezet vezetője a képviselőknek átadta a könyvet, amit 

hozott. Egy angol parlamenti képviselőről szól a történet, aki a rabszolga-kereskedelem 

megszüntetése mellett állt ki. 20 éven át megtette javaslatát és a huszadik évben végre elfogadták, 

megszűnt a rabszolga-kereskedelem, amely azóta mindenhol a világon illegális. Ezzel arra bíztatta 

a képviselőket, hogy kitartással tegyék a dolgukat. Imádsággal fejezte be a hozzászólását.  

 

Szita Károly polgármester megköszönte Jóföldi Endre szavait.  

Kérte a képviselőket, hogy vegyék napirendre a meghívóban jelzett napirendi pontokon túl:  

- a Kaposvári Turisztikai Marketing Nonprofit Kft. ügyvezetőjének megválasztásáról szóló 

előterjesztést, valamint  

- az Interpelláció napirendet. 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő napirendi pont javaslatát nem javasolja felvenni a napirendre. 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi az SZMSZ alapján szó szerint kérte rögzíteni a 

hozzászólást. „A költségvetést megalapozó két rendelet a hűségjutalom emelése 10 év munka után 

is 66.500,-Ft, illetve eltörölni javaslom változatlanul a fizetőparkolókat. Ilyen antré még nem volt 

– amit lelkész úr elmondott – hogy valaki képviselő rakott be. Ügyrendi javaslatként még 

hozzárakom átadtam öt képviselő kezdeményezésére Polgármester úr részére, mind a 43 módosító 

indítvány.” 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy ezeket ismertetni fogja a napirend tárgyalásánál ez 

nem ügyrendi. Kérte, hogy szavazzanak a napirendekről. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 21   Száma: 25.01.24/0/0/A/KT 

Ideje: 2025 január 24 08:10  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 
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Tárgya: a napirendekről a testület az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 88.24 83.33 

Nem 2 11.76 11.11 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

1/2025. (I. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a meghívóban jelzetteken túl felvette 

napirendjére:  

- a Kaposvári Turisztikai Marketing Nonprofit Kft. ügyvezetőjének megválasztásáról szóló 

előterjesztést, valamint  

- az Interpelláció napirendet. 

 

 

     

NAPIRENDEK: 

 

1.) Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2025. évi költségvetési rendelete 

megalkotásáról és a közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény végrehajtásáról szóló 26/2012. 

(IV. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 Előterjesztő:   Szita Károly polgármester                  

     dr. Csillag Gábor jegyző 

 Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 

     dr. Gróf Regina irodavezető 

 

2.) Előterjesztés a Kaposvári Turisztikai Marketing Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 

megválasztásáról 

 Előterjesztő: Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

3.) Interpelláció 
 

Zárt ülésen: 
 

4.) Előterjesztés Wéber Rebeka Kaposvár, Berzsenyi D. u. 34-36. 1. emelet 1. ajtószám alatti 

önkormányzati bérlakásban lakó, jogcím nélküli lakáshasználó fenti bérlakásra egyedi 

közgyűlési döntéssel történő kijelölése iránti kérelme ügyében 

 Előterjesztő: dr. Csillag Gábor jegyző 

 Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
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----- 1.) Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2025. évi 

költségvetési rendelete megalkotásáról és a közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény 

végrehajtásáról szóló 26/2012. (IV. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester Tisztelt Hölgyeim és Uraim! Kezdjük el a képviselők által is ismert, 

remélem át is tanulmányozott 2025. évi költségvetésünk tárgyalásáról szóló napirendi pontunknak 

az áttekintését. A tegnapi nap lett volna a közgyűlésünk, de január 23. az a város napja, nem akartuk 

egy nap a kettőt megtartani a város ünnepnapjával. Így került a mai napra a költségvetés tárgyalása. 

Rövid szóbeli kiegészítést engedjenek meg nekem a költségvetéshez. Mielőtt megtenném, és a 

költségvetés fő irányvonalait ismertetném Önöknek fókuszokat kivéve a 2019-ben elfogadott 

várospolitikai programunk alapján és annak a 2025. évi feladatait és kivetülését. Engedjék meg, 

hogy köszönetet mondjak Balogh Beáta igazgató asszonynak és kollégáinak a munkájukért. Velem 

nem könnyű dolgozni, de néha öröm, legalábbis remélem. Elvégezték azt a rendkívül nagy munkát, 

amit egy költségvetés összeállítása jelent. Elkezdték ezt a munkát 1,5-2 hónappal ezelőtt, 

költségvetési egyeztetési tárgyalásokat folytatnak az intézményekkel. Nagyon sok munkát 

végeznek, amire végre összeáll az, amit most Önök elé terjeszthetek. Ez egy óriási munka. 

Többször visszaadom, többször átbeszéljük, többször átszámolják, többször egymás agyára 

megyünk, de végülis kisül belőle valami olyasmi, mint ez a mai képviselő-testületi előterjesztés is. 

Azt reméljük, hogy 2025-ben békés esztendővel indulhatunk. A háború még mindig tart a 

szomszédunkban, ezért óvatosak vagyunk, amikor a költségvetést terjesztettük be. Jelenleg is 

fennáll az energiafüggőségünk, ezért az energia ára és a bérek az, ami meghatározza költségvetés 

vázát. Éppen ezért óvatosabb is a költségvetésünk annak érdekében, hogy nem tudjuk, hogy mit 

hoz a jövő, de optimistán reménykedünk, hogy béke lesz ebben az esztendőben. Nemcsak a 

szomszédunkban, hanem a világon is. Ha visszaidézzük a mögöttünk hagyott időszakot, akkor 

láthatjuk azt, hogy már ma is vannak olyan eredményeink, amelyre többen felkapják a fejüket az 

országban is, de azért még nem lehetünk elégedettek. Épp ezért a 2025-ös költségvetés is azt 

javasolja Önöknek, és azért áll ki, hogy folytassuk a 2019-ben elfogadott 2030-ig szóló 

várospolitikai programunkat. Azzal együtt is, hogy mögöttünk hagyott évtized a nehézségeinkkel 

együtt is ennek az évszázadnak is a legsikeresebb évtizede volt Kaposvár életében. Legyenek 

büszkék magukra, akik részt vettek ebben a munkában. De hogyha visszagondolnak a mögöttünk 

hagyott öt évre, az válságról válságra való bukdácsolást jelentett, hogy 2020-ban jött a covid, aztán 

jött a háború, annak következtében az energiaválság, jött a gazdasági válság az energiaválság 

következtében, ezek következményeként jött a magas infláció, nehezebb lett mindenkinek. Ezt az 

időszakot éltük a mögöttünk levő öt esztendőben. Világos célok nélkül nincs sikeres város. A mi 

céljaink pedig egyszerűek és világosak, amiket elfogadtunk. Ez a négy egyszerű világos cél az, 

amely meghatározza a 2025-ös költségvetést is. Vagyis munkahelyek, erős gazdaság mellett legyen 

mindenkinek munkahelye, aki dolgozni akar és keressen többet. A másik, hogy gyarapodjunk. 

Szülessen több gyermek, hogy fennmaradásunk biztosítható legyen. A harmadik 

enerigafüggetlenség. A lehető legnagyobb mértékben az energiafüggetlenséget megújuló energia 

használatával kell, elérnünk, hogy fenntarthatóak legyünk és mi legyünk az ország egyik 

legegészségesebb városa 2030-ra. Kaposvár gazdasága, nézzük az első pontot és annak a 
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hozományát, ami a 2025-ös költségvetésben szerepel. Kaposvár gazdasága 2023-ban kiugró 

növekedést tudhatott maga mögött, 15,2%-ot, nagy öröm az, hogy tavaly is nőtt a város gazdasága 

és idén is gazdasági növekedésre számolunk. Négy százalék körüli értékben emeltük meg 

várakozásaink és reményeink szerint az iparűzési adó bevételeinket, 6 milliárdról 6,2 milliárdra. 

Növekedésre számítunk. Újraiparosítási programunk sikeres. Az elindított újraiparosítási 

programnak pontosan az volt a célja, hogy legyenek jól fizető munkahelyek. Két jelentős ágazatra 

épül, egyrészt az élelmiszeriparra, másrészt a gépiparra. Három gyár is épül városunkban. Tavaly 

ipartörténeti évet zártunk, mert ilyen még nem volt a város történetében, hogy három gyárat 

tudnánk építeni. A három gyár építkezése ebben az esztendőben be is fog fejeződni, és elindul a 

termelés. És ipartörténeti év lesz 2025. év. Az egyik gyár a Keleti Ipari Parkban a török Sisecam 

gyár kaposvári gyáregysége, a másik ilyen gyár lineáris motorokat fog építeni az Északi Ipari 

Parkban. Most elkezdi talán februárban a próbagyártását is és itt lesz az európai logisztikai 

központja. A harmadik kaposvári tőzsgyökeres családi vállalkozás. Bízik bennünk, bízik a jövőben 

és egy több mint ötezer négyzetméteres csarnokkal bővít. Emellett a Kométa is elkezdte a 

nagyarányú, több, mint harmincmilliárd forint értéket képviselő beruházását. A Fino Food is 

terjeszkedni kíván. Ő is bővíteni kívánja az üzemegységét a jelenlegi helyén. Nekünk is tennünk 

kell annak érdekében, hogy területet bővíteni tudja. Pontosabban a szabályozási tervet alkalmassá 

kell tenni arra, hogy bővíteni tudjon. Bővítjük az ipari parkjainkat is azért, mert kevés olyan terület 

áll már rendelkezésre, amely az iparfejlesztésre a lehetőséget tudná biztosítani. Ennek az 

előkészítéseként építi meg ebben az esztendőben – remélem, hogy el is fog készülni – az E-on a 

Dél-Dunántúl legkorszerűbb állomását az 5,7 milliárd forint értékben, ami az északi városrész és 

az Északi Ipari Park elektromos állását is fogja biztosítani. Addig nincs iparterület, amíg nincs 

közművesítve. Ezekre a lépésekre mind szükség van. Említettem Önöknek, hogy nő az iparűzési 

adó, ezzel együtt nő az adóerőképességünk is. Az adóerőképesség az a mutató, amely jelzi egy 

város gazdasági erejét is. A szolidaritási hozzájárulást azok a települések fizetik, amelyeknek 

jelentősebb az iparűzési adó bevétele. Ez az Államnak megy, az Állam pedig ebből tud azoknak a 

településeknek segítséget nyújtani, amelyek nem rendelkeznek, vagy alacsony iparűzési adó 

bevétellel rendelkeznek. Most már több mint egymilliárd négymillió forint az, amit 

adóerőképességünk alapján befizetünk. Ez 120 millió forinttal több, mint amit 2024-ben kellett 

fizetni. A Kormány útjára indított – már meg is jelentek az első pályázatok – egy nagy volumenű 

kis- és középvállalkozásoknak indított programot, a Demján Sándor Programot. Én a 

Gazdaságfejlesztési Kft. figyelmét szeretném felhívni arra – ezt Borhi Zsombor alpolgármester 

úrnak mondom – hogy a munkájukat abban is fogom mérni azon túlmenően, hogy jön-e ide ipar és 

van-e iparterületünk, hogy milyen mértékben tudták ebbe a programban érdekeltté tenni a 

kaposvári kis- és középvállalkozásokat. Ha ez gyenge lesz, akkor elégtelen lesz az ő munkájuk. 

Nekik mindent el kell követni azért, hogy a kis- és a középvállalkozásoknak megfelelő 

információkat adva juttassa el őket, hogy nyújtsák be a pályázatot a Demján Sándor programba. 

Ezermilliárd forintról van szó. Ugyanis ez teszi lehetővé a versenyképességük javítását. Nagyon 

bízom benne, hogy nagyon sokan részt fognak venni ebben a pályázati rendszerben és 

versenyképességünk még tovább fog növekedni ezt követően is. Elindul egy új alap is, ez a 

Városkörnyéki Alap. A költségvetésben is látják, hogy negyvenkettőmilliós befizetést jelent. Ebbe 

csak mi fizetünk be és az Állam. Mi ketten tesszük azt lehetővé, hogy ez az alap létrejöjjön és 

városkörnyéki önkormányzatoknak lehetőséget biztosítson, hogy innét is pályázati forrásokat 

kaphassanak. Ötszázmillió forinttal indul az Alap és hogyha ez sikeres lesz, akkor ez a következő 

évektől nőni fog, át próbáljuk struktúrálni a pályázati lehetőséget ezekbe az alapokba. Mi fizetünk 

bele negyvenkét millió forintot. Mi is pályázni fogunk erre az alapra. Nagyon sok olyan fejlesztési 

lehetőség van a fejünkben, ami nem csupán a város érdekeit szolgálja, hanem a város környékén 
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élőknek az érdekeit is. Hiszen a város munkaadói a foglalkoztatottaknak a városkörnyékről kapják, 

az általános iskolákban negyven százalék körüli az a gyermekszám, aki vidékről jön be, a 

középiskolába ötven százalék felett, az óvodákban huszonöt százaléknál vagyunk, aki a 

városkörnyékről ide hozza a gyermekeit. Ezek az alapok arra szolgálnak, hogy a város azokat az 

intézményeit is, struktúráját is tudja fejleszteni, ami nem csupán a város, hanem a városkörnyéki 

polgárok érdekeit is szolgálja. Például tömegközlekedés, mondtam egy példát. Így tekintsenek erre 

az alapra. Örömmel mondom Önöknek az első pontnál, hogy két hete kaphattam meg a legutóbbi 

méréseket. Rekordmélységben a munkanélküliség Kaposváron, a munkanélküliségi ráta három 

százalék. Néha alá csúszunk, néha fölé, ez szokott lenni. 1200 körül van a regisztrált 

munkanélküliek száma, most lement alá, ez is mindig változik, van egy negyven-ötven fős mozgás. 

A bérek tekintetében is jó reménnyel állhatunk neki a jövőnek. A bérek alakulását nagymértékben 

meghatározza egyrészt a munkaadóknak és a munkavállalóknak a bérmegállapodása, ami három 

éves, és ez kihat nemcsak a város, hanem egyéb szféráinak a bérére. Hároméves ez a 

bérmegállapodás, ami érinti a garantált bérminimumot és a minimálbért is. Ez nálunk is meg fog 

jelenni. Például a Polgármesteri Hivatalban és az intézményeinknél is. Ez megint indukálni fogja 

a fizetések felfelé emelkedését. Örömmel jelenthetem Önöknek, hogy 2025-ben is nőnek 

Kaposváron a bérek. Csak a mi költségvetésünk bérnövekedésre 890 millió forintot tartalmaz. 

Vagyis 2025-ben 2024-hez képest 890 millió forinttal több bért fogunk fizetni. Ha megnézzük a 

város egészének foglalkoztatási struktúráját, akkor abból azt a képet láthatjuk, amit a történelem 

hozott magával. Kaposvár nem volt egy jelentős iparváros. Megjelent az ipar a malommal és a 

cukorgyárral, ezzel kezdődött a város életében az ipar megjelenése. Ez tette le a kaposvári 

gazdaságnak az alapjait, de ez zömében egy kereskedőváros volt mégis, amikor az ezernyolcszázas 

évek vége felé idejött a vasút és átalakult egy közhivatalnok várossá. Megjelent az ipar, a kis és 

nagyipar is, de nem tudta magához vonni a termelésben vagy a gazdasági erőben sem a város 

irányítását. Most viszont ez adja számunkra a forrást, amivel működtetni tudjuk a város gazdaságát. 

30.373 fő a foglalkoztatottak száma Kaposváron. Ez egy másfél évvel ezelőtti adat, ugyanis ilyen 

csúszással adják meg az adatokat, ebből 22,6% dolgozik az iparban. Vagyis töredéke a 

foglalkoztatottaknak, aki megtermeli számunkra azokat a javakat, amellyel egy város él, működik, 

létezni tud, fenn tudja tartani a hivataljait, foglalkoztatni tud. Ez az adóból jön be egyébként. 16,8% 

a kereskedelemben, szolgáltatásban dolgozik, ez a régi tradicionálisan megjelenő iparág, és a 

65,5%-ka a közszférában dolgozik, 18.400 fő. Így néz ki a város foglalkoztatási struktúrája, így is 

épül fel a város. Amikor a költségvetést össze kell állítani, akkor bizony figyelembe kell vennünk 

azt is, hogy ennek a működtetésére, ennek a struktúrának a fenntartására mennyi pénz van, és ezt 

a pénzt honnét lehet előteremteni. Itt tartunk most jelen pillanatban. Ennyit a munkahelyekről és a 

bérekről, amit el szerettem volna mondani. Nézzük a gyarapodást. Munkahelyek már vannak, bérek 

is alakulnak, itt még azért jelentős tennivalóink vannak, az iskoláink, óvodáink, bölcsijeink rendben 

vannak, természetesen itt még lesznek forrásaink, játszóterek is bővülnek. Csupán azért mondtam 

ezt, mert tudjuk, hogy ahhoz, hogy minél több gyerek szülessen, annak érdekében milyen 

motiváció fogalmazódik meg szülők fejében. Az egyik motiváció az, hogy legyen jól fizető, biztos 

munkahelye, akkor szívesen vállal gyereket. Ha ebben bizonytalanságot érez, akkor meggondolja, 

hogy az önmaga felelősségét rárakja-e a születendő gyermeke vállára felelősségként. A másik 

nagyon fontos szempont az, hogy legyen olyan a környezete, a város hangulata, az ovié, bölcsié, 

iskoláé, elmehessen szórakozni, gyerekeket elvihesse játszótérre, szép parkjai legyenek, ami 

biztosítja ezt a lehetőséget számára. A harmadik pedig az, hogy legyen otthona, mert nem akar 

többgenerációs családtagként szülőkkel, nagyszülőkkel élni, hanem szeretné megteremteni az 

önálló otthonteremtési lehetőséget. Ebből áll össze gyakorlatilag az édesanyák fejében levő akarat 

a tekintetben, hogy gyermeket vállaljanak, avagy sem. Nem mondom el azokat a statisztikákat, 
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meg hogy hogy is állunk a világon és Magyarországon népesedés arányában. Évértékelőn fogom 

elmondani. Továbbra is változatlan a célunk, hogy 2030-ra több gyermek szülessen Kaposváron, 

mint ahányan koruk és egészségi állapotuk alapján itt hagynak bennünket, vagy legalább annyi. Itt 

állunk jelen pillanatban. Szűküljön az olló, minél többen szülessenek és minél hosszabb legyen az 

életkor, minél kevesebben haljanak meg egy adott évben. Ha szűkül az olló, akkor összeér a kettő 

majd, akkor lehetünk majd igazán elégedettek. A munkahelyekről szóltam már, ovikról, bölcsikről 

szóltam. Otthonteremtés. Kétmillió forintról négymillió forintra emeljük fel azt a támogatást, ami 

adható lakásvásárlásra, adható telekvásárlásra és lakásépítésre. Bővítjük ebben az évben is a 

fecskeházak számát. Ez a fiatal házasoknak ad lehetőséget arra, hogy az első lépést megtegyék az 

önálló út felé. Előtakarékoskodniuk kell, öt évig lakhatnak itt, 35 fecskeházunk van már, ebben az 

esztendőben negyvenre szeretnénk bővíteni mindezeknek a számát. A Demján Sándor Program 

mellett várok egy nagyarányú lakásépítési kedvre is. A Demján Sándor Program mellett a Kormány 

többezer milliárd forintot fordít a lakást építeni szándékozóknak, vállalkozásoknak a támogatására 

feltételekkel természetesen. Fognak találkozni hirdetésekkel, amely a lakásépítésre szánt 

területeinket ajánlja a beruházóknak és a befektetőknek. Másrészt a meglevő épületeinknek a 

hirdetését, ahol lakás építhető. Kíváncsi leszek, mi lesz ennek az eredménye. Azon kívül folytatjuk 

mindazt, amit elkezdtünk, hisz a Kormány családtámogatási rendszere a világon egyedülálló. 

Ebben az évben is nagyon sok új támogatási rendszert, új segítséget ad a családalapításhoz. Nekünk 

az a dolgunk, hogy ezt kiegészítjük. Az újdonságokat vettem ki és mondtam el Önöknek ebből. 

Nézzük az egészséget. 2030-ra mi legyünk az ország egyik legegészségesebb városának polgárai. 

Világos cél, érthető, megszámolható, érzékelhető, mindenki érzi saját magán, nem becsapás, 

számon kérhető. Azt mondják az orvosok, hogy kettő dologra koncentráljunk akkor, amikor egy 

ilyen programot kitűzünk. Az egyik azt, hogy minden városi polgárnak biztosítsuk a 

szűrővizsgálatok elérését és egyben ösztönözzük is őket arra, hogy vegyenek részt a 

szűrővizsgálatokon. A másik, amit a lelkünkre kötöttek az, hogy biztosítsuk és tegyük lehetővé, 

hogy az egészségük érdekében a mindennapi mozgás is életük része legyen. Ez a kettő olyan 

szempont, amire különösen koncentráljunk. Ebben az esztendőben létrehoztuk az Egészséges 

Kaposvár Irodát Kaposváron. Három kolléga dolgozik ebben az irodában, a feladata az, hogy 

koordinálja ezt a munkát. Dr. Kovács Zsófia ennek az irodának a vezetője, politikai felelőse pedig 

Dér Tamás tanácsnok úr, aki itt van most is. A szűrővizsgálatok esetében, nem véletlenül hoztuk 

létre a Polgárok Házában az Egészségpontot. Ennek a célnak érdekében tettük meg és fogalmaztuk 

meg, hogy minél több szűrővizsgálatot kórházon kívül is el tudjunk végeztetni. 15 féle 

szűrővizsgálatot tudunk elvégezni. Valamivel több, mint egy évvel ezelőtt alakult meg az 

Egészségpont és eddig már több, mint 4100 ember szűrővizsgálatát végezte el, és örömmel 

tájékoztatom arról Önöket is, hogy több mint ötven cég, üzem élt azzal a lehetőséggel, hogy 

dolgozóinak nem csupán ajánlotta, hanem elküldte őket ezekre az egészségügyi szűrésekre. Az is 

igaz, hogy megnéztem azt a statisztikát is, hogy hány volt köztük a hölgy és az úr. Mit gondolnak 

kik vezettek a szűrővizsgálaton való részvételben? A hölgyek jóval magasabb számban vettek 

részt. Férfitársaimat is buzdítom arra, hogy vegyenek részt ezeken a vizsgálatokon. Negyedik pont 

az energia. Ennek a szükségességét már régóta tudjuk. Már 2010-et követően is foglalkoztunk vele 

és mentünk is előre tettünk is mindent annak érdekében, hogy a lehető legnagyobb függetlenséget 

tudjuk elérni az energia tekintetében, hogy ne csupán vásárolni kelljen a villanyt és a gázt, hanem 

önmagunk is meg tudjuk termelni mindkettőt, legalább egy nagy részét. Amit mondtam, hogy a 

háború, az elhibázott brüsszeli szankciós intézkedések. Nézzék meg Németországot! 

Zuhanórepülésben van lefelé a német gazdaság, ez látszik. Ez óriási baj nekünk. Azért szurkoljunk, 

hogy kijöjjenek ebből a gödörből. A német gazdaság miért ment tönkre, miért ment lefelé? Az 

elhibázott Európai Uniós politika miatt, amikor is olyan energiapolitikát folytattak, amelyben az 



8 
 

orosz gáz le van tiltva, máshonnan viszik be. Az energia az, ami gallyra vitte a német vállalatoknak 

a többségét azért, mert háromszor, ötször drágább áron vásárolják az energiát, mint az orosz gázt. 

Néztem egy statisztikát, a háború előtt a németeknél az olcsó orosz gáz tette ki az 

energiaszükségletüknek az ötven százalékát. Gondoljanak csak bele! Ezt most a többszöröséért 

vásárolják. Aztán jöttek az autógyárak, ezek kimentek Kínába gyártani, a kínaiak megtanulták, 

hogy hogy lehet elkészíteni az autót és most visszajönnek. Nem biztos, hogy a német autókra 

lesznek kíváncsiak, beülnek a BYD-be és azzal fognak furikázni. Nem olyan egyszerű a helyzet. 

Ezért is kell mielőbb a béke, ezért is kell, hogy mielőbb térjenek már észhez azok, akik agyament 

módon politizálnak csak az önmaguk és a világproletalizmusból kiinduló szellem van a fejükben, 

azt a célt akarják elérni, és nem a saját nemzetgazdaságot akarják erősíteni és ezen belül pedig az 

ott élő embereket. Ez csak megerősít bennünket abban, hogy menjünk tovább ugyanazon az úton, 

amit elkezdtünk. Egyébként a megújuló energiák használata tekintetében az országban az egyik 

elsők között vagyunk, vezető helyen helyezkedtünk el az ország nagyvárosai tekintetében. Nézzék 

meg mivel rendelkezhetünk. 100 megawattos napelemparkunk van a KVGY területén. Idén újabb 

napelemparkot szeretnénk építeni vagy vásárolni, majd meglátjuk mindkettőt, vagy mire lesz 

lehetőségünk. Azért van erre szükség, mert bejegyezték az energiaközösségünket. Ez az ország 

harmadik energiaközössége és ez Isten igazából akkor fog tudni működni, mikor minél több 

megújuló energiát fog tudni kínálni. A megújuló energiaközösség tagjainak és azon kifelé. Ez arról 

szól, ha van felesleges energiád, add a közösségnek, több pénzt kapsz azért, mintha piacon 

értékesítenéd, viszont, ha energiára van szükséged és kevés az energiád, akkor innét vásárolják, 

mert innét olcsóbban megkaphatod, mint a piacról. Ez akkor tud megvalósulni, ha az 

energiaközösség egy megújuló energiából állítja elő azt az energiamixet, amit árulni tud, vagy 

vásárolni. Ehhez megújuló energiára van szükség és minél több megújuló energiát termelő cégre, 

aki belép majd ebbe az energiaközösségbe. Ez a lényege az egésznek. A biogáz is itt van, tudniuk 

kell róla, hogy tradicionális már nálunk a répaszeletből előállított cukorgyári biogázunk. A 

répaszeletből előállított biogázból tankoljuk a buszainkat részben és egy biogáz vezetéket 

építettünk ki a fürdőhöz, ami besegít a fürdő energiahasználatába. Nem használ földgázt a fürdő 

már régóta. Ha a gázkazánt is be kellene indítani, akkor újat kellene venni. Biogázzal látja el azt a 

tevékenységet, amit akar. Megállapodtunk velük még két évre, hogy még mindig a földgáz tőzsdei 

ára alatt tudjuk vásárolni a biogázt. A harmadik a biomassza tekintetében jó példaként tudom 

felhozni Önöknek a zöld fűtőművünket, mely fűtőmű tavaly lehetővé tette számunkra a tavalyi 

fűtési szezonban, hogy 56%-kal kevesebb földgázt kelljen vásárolni. Annyit ki tudtunk váltani a 

zöld fűtőművel. Nem tudom, hogy el tudott-e indulni a faapríték mellett egy másik faapríték 

égetésének próbája. Tájékoztassatok, hogy alakul. Ott is a fűtőanyagokat tároljuk be. 

Faaprítékokból üzemelő ez a biomassza. Jön a folytatás ebben az esztendőben. A költségvetésben 

benne van, ha figyelmesen olvassák. Jelentős távhőbővítésre készülünk. Egy pályázat előkészítése 

folyik, remélem, hogy a Vagyonkezelő sikeres munkát végez. Ez ott a rendőrség irányában van, 

ott szeretnénk a bővítés lehetőségét biztosítani. Új buszokat vásárolunk. Most már végre felszáll a 

füst és eredményt is tudunk hirdetni. Öt pályázó van, és bejelentkeztünk a második tenderre is. 

Most 17 busz lesz, még 23-ra legyen lehetőség, és így van meg a negyven busz. Ezekre fogjuk 

lecserélni a sűrített biogázzal működtetett buszokat elektromos buszokra. A napelemekről pedig 

már beszéltem. Tisztelt Hölgyeim és Uraim! Ennél tovább tart elolvasni a költségvetést, mint 

amiről most beszéltem. Gyakorlatilag ez a filozófiája a 2025-ös költségvetésnek. Ezek a célok, 

amik megjelennek. Van még sok-sok cél, amiről nem beszéltem, de az ott van a költségvetésben. 

Ezt ajánlom Önöknek 2025-re. Az igazi költségvetés mindig akkor teljes egyébként, amikor a 

számokat véglegesen látják, hogy idén mennyit is fogunk költeni, azért nem is mondtam a 

számokat. Majd a 2024. éves költségvetés zárszámadásakor mert rengeteg tételt áthozunk – úgy 



9 
 

hozunk át, hogy elindult a munka és idén is folytatódni fog. Látják, hogy 150 millió van az utakra, 

de legalább nyolcszázmillió forintot fogunk költeni ebben az esztendőben útfelújításra, ha az Unió 

végre megadja számunkra azt a majdnem 16 milliárd forint értékű összeget, ami lehetővé tudja 

tenni számunkra azt, hogy azokat a beruházásokat is el tudjuk kezdeni.  Útépítések, útfelújítások, 

lakótelepek, lakótelepeken parkolók építése, Dózsa Edzőcsarnok területének a rendberakása, 

Nemzetőrsor területének rendberakása, Fő u. Hársfa utcai csomópont kialakítása. Csak néhányat 

említettem ebből a pakkból kerülne megvalósításra. Új út a Kisgáton. Ez áll előttünk 2025-ben, 

aztán amennyiben a költségvetéssel kapcsolatos kérdésük van, azt tegyék fel. Amennyiben nem a 

költségvetéssel kapcsolatos kérdést tesznek fel, azt nem fogom figyelembe venni. Költségvetési 

napirendről tárgyalunk és nem egyébről. 

 

 

-----Kérdések----- 

 

Erdélyi Ákos tanácsnok a Gesztenye utca útburkolatával kapcsolatban írt levelére tavaly 

novemberben azt válaszolta Polgármester úr, hogy az útburkolat teljes hosszban történő felújítása 

nagyobb beruházás lesz. Lehet-e tudni, hogy mikorra várható a felújítás? Ezt nem találta a 

költségvetésben. Mikorra várható a Kaposvár-Kaposfüredet összekötő kerékpárút elkészülte? 

Hogy áll a közbeszerzés? Mikorra várható a Kaposvár-Kaposújlak közötti kerékpárút Kaposvár 

közigazgatási területén belüli részének megépítése? Az új parkolóhely létesítése mikor lesz, mert 

az idei költségvetésben nincs benne? 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő ”önkormányzati törvény 32. § (2) bekezdés b) pontja alapján 

teszem fel kérdéseimet. Az itt élők képviseletében négy fő kérdésre várok választ. Az egyik a bérek, 

nyugdíjak csökkenése miatti önkormányzati intézkedések kérdése, közvilágítás, köztisztaság, 

valamint a tömegközlekedés. Az első, hogy a 2025 az elbocsájtások költségvetése. Először legyünk 

túl a legsúlyosabb erkölcsi kérdésen. Hogy lehet, hogy a hivatali dolgozók illetményalapjának 

emelése nem éri el a minimálbér emelésének százalékát, a 9%-ot, míg a város politikai vezetői 

100%-os emelést kapnak visszamenőleg tavaly októbertől? Az adminisztrátorok bére gyalázatosan 

alacsony. Mit kíván tenni annak érdekében, hogy ezt rendezze? Korábban ígért egy ötéves 

felzárkóztatási programot, még mindig nem láttuk ezt a felzárkóztatási programot. Annyit láttunk 

ebben az előterjesztésben, hogy Polgármester úrnak másfél millió helyett három millióra, 

helyettesének 1,3 millió helyett két és félmillióra nő havonta a juttatása. Miért nincs differenciálás 

ebben, hiszen a Hivatalnál megköveteli a differenciálást? Jelen esetben két differenciálási lehetőség 

van. Az egyik a ki mióta tölti be a főállású alpolgármesterséget, hiszen van 11 éve, 2 éve, 3 hónapja 

főállású alpolgármesteri posztot betöltő személy. A 70 és 90% közötti határ biztosít ilyen 

differenciálási lehetőséget. Miért nem adja ki a bérkalkulációt a hivatali dolgozóknál? Ezt korábban 

megkaptam, hogy felelős döntést tudjon hozni a Testület. Tudja azt, hogy milyen illetményalapnál 

milyen költségvetési hatás lehet. Hogy kívánja megmagyarázni az elöregedő város nyugdíjasainak, 

akik megalázó 3,2%-os emelésben részesültek, ami pár ezer forintot jelent? Ha nem járt boltokban 

az új évben a házi tojás 90 Ft-ról 105 Ft-ra a finomliszt 240 Ft-ról 340 Ft-ra ugrott, a gyógyszerek 

árai drasztikusan nőttek. Hogy képzeli az egészséges Kaposvár programot? Önök esznek húst, 

gyümölcsöt, zöldséget, míg az itt élők krumplin és tésztán éljenek? Ebből nem lesz egészséges 

város. Ki a felelős, hogy 10 éve sötétség uralkodik a városban? Mely napon járt le a szerződés 

szerint a közvilágítási korszerűsítési terv elkészítése? Ki a felelős, hogy újabb kormányengedélyt 

kell benyújtani? Ismét csúszik egy évet a munka elvégzése várhatóan? Melyik naptól lesz rend a 

közterületeken, amikor nem kell lehajtott fejjel ülnie az autójában, mert ha kiszállna végre látná, 
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mi van a városban? A városi fórumokon az itt élők a szemébe mondták, hogy havonta menjen, mert 

akkor kitakarítják azt a részt. Korábban ez járási párttitkári szokás volt.” 

 

Szita Károly polgármester ebben az évben is lesz zártkerti útfelújítás. Pár nappal ezelőtt nézték 

át a jelenlegi igényeket, amelyeket a Műszaki Bizottság fog tárgyalni. Javasolta a képviselőnek, 

hogy menjen el a bizottság ülésére, ahol döntenek, hogy melyik utcák lesznek felújítva. Minden 

évben a keretösszeget határozzák meg a Közgyűlésen, a Bizottság pedig lebontja, hogy melyik 

utcák lesznek ténylegesen megcsinálva. A Kaposvár-Kaposfüred közötti kerékpárút akkor fog 

megvalósulni, amikor megvalósul a Toponár és a Guba S. utca közötti kerékpárút is. Ez akkor lesz, 

ha az Unió megadja a pénzt. Abban a pillanatban, amikor az Európai Bizottság feloldja és végre 

nem sajátjának tekinti az ország pénzét, akkor feltételes közbeszerzés eredménye alapján egyből 

eredményt fognak hirdetni. Kaposvár-Kaposújlak között nem terveznek kerékpárutat. Szeretnék 

összekötni a zselici kerékpárutat annak érdekében, hogy folytonos legyen azon a területen. A 

kaposfüredi, a toponári és a zselici kerékpárút ér össze a kaposvárival. Parkoló most is van a 

költségvetésben saját forrásból. Figyelmesebb olvasást kért. Ebben az évben is építenek parkolókat. 

A Honvéd utcát összekötik a Petőfi utcával egy úttal, ahol 60 parkolót alakítanak ki. Pénzügyi 

kalkuláció történt az illetményalappal kapcsolatban. Jelentős mértékben emelték az előző két évben 

is kollégák fizetését. Három évvel ezelőttihez képest most 73 ezer forint lesz az illetményalap. Az 

alpolgármesterek bére azért ennyi, mert úgy döntött. A közvilágításról azt gondolta, hogy a 

feladatot abban a tekintetben jól elvégzik, hogy az a vállalkozó, aki amikor a lámpa ég ki, 

ütemezetten tudja kicserélni. A passzív hibák nem a város lehetősége, mert azok a kábelhibák, 

amelyeket az E-on javíthatja csak. Külön leült az E-on-nal, hogy a közvilágítás automatilázásának 

ezévi része elkészül, de vezetékhiba van, akkor azt javítsák. Az E-on-ra támaszkodni is kell, mert 

vannak feladatok, amiket csak ők tudják elvégezni. Iparterület fejlesztés, állomás építése, hogy el 

tudják látni a város közvilágítási rendszerét. Mindenkinek megvan a feladata. Amióta a 

városgondnokság új vezetője átvette a feladatokat, azóta látja az alagút első kanyarját. Az 

intézmények közül a második legtöbb pénzt a városgondnokság viszi. 1,3 milliárd forint van a 

költségvetésben. Esőbe ne szedjék össze a száraz faleveleket, de folyamatosan végezzék azokat a 

munkákat, amely a város köztisztasága szempontjából is megfelelő lesz. A Közterület-felügyeletet 

arra kérte, hogy kőkeményen büntessenek, ha szabálytalanságot tapasztalnak.  

 

-----Hozzászólás költségvetéshez----- 

 

Erdélyi Ákos tanácsnok a kaposfüredi közösségi tér kialakítása ugyan bent van a költségvetésben, 

de nincs meghatározva, hogy milyen célokat kívánnak megvalósítani. A módosító indítványában 

azt kérte, hogy egy szabadtéri kondicionáló park létesüljön. Ez egy komplex egészségfejlesztő 

megoldás lehetne, amely mindenki számára elérhető. Az októberi közgyűlésen az egyetemisták 

városba történő integrálásával kapcsolatos kérdésére válaszolva biztatta, hogy figyelmeztesse a 

tervezett ifjúsági szórakoztató központ létesítésével kapcsolatban. Nem talált a költségvetésben 

említést róla. Kérte az intézmény mielőbbi megvalósítását. Nagyon kevés szórakozóhely van most 

a fiataloknak, ahol a vendégmunkások zaklatják a nőket. Tegyenek meg mindent a fiatalok 

szórakozásáért és állítsák meg a kivándorlásukat! Véleménye szerint a vendégmunkások helyett a 

magyaroknak adjanak munkalehetőséget!  

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő az itt élők és a képviselők érdemi részvétele nélkül egy 

polgármesteri megszorító programot tárgyalnak, ami későn lett benyújtva az SZMSZ alapján. Azért 

nyújtotta be későn, hogy ne lássák a részleteket. A működési költségeket változatlanul hagyta. Ezek 
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az összegek veszítettek reálértékükből. Sötétebb utcák lesznek, koszosabb utcák, kevesebb 

buszjárat lesz, több régi autó lesz. A részönkormányzatok kerete évek óta változatlan. Javasolta, 

hogy emeljék duplájára. Kíváncsi, hogy az ottani képviselők mit reagálnak rá. Az eltúlzott létszámú 

négy politikai vezető béremelése kiverte a biztosítékot az itt élőknél. Kérte, hogy 42 módosító 

indítványát támogassák a képviselők. Ezek a polgármesteri ígéreteket tartalmazzák, amelyeket a 

választásokkor tett, illetve azokat a kéréseket, amelyeket a lakossági fórumokon megfogalmaztak 

az ott élők. Megköszönte a négy képviselőtársának, hogy támogatták a név szerinti szavazás 

kezdeményezését. A 2025. évi költségvetés az elbocsájtások költségvetése, a cégek támogatásánál 

tíz százalékos csökkentés, a hivatalnál hat fő szerepel külön nevesítve, hogy melyik irodákról 

építenek le. A bérmegtakarításnál először a vezetőkkel kell kezdeni. Ha csak egy főállású 

alpolgármester lenne, akkor hatvanmillós megtakarítás lenne. Hagyományosan Kaposváron egy 

főállású alpolgármester volt. Akkor, amikor még Polgármester úr volt az alpolgármester, akkor 

sokkal több feladat volt, az alapvető közszolgáltatások önkormányzati feladatok voltak és az 

oktatást is működtette. Az akkori költségvetésnek több, mint felét közoktatásra fordították. Nem 

épült közbringapark, ami többe került, mint eredetileg. Egy évben ez fél évig működik. Ehhez a 

költségvetésnek semmi közük nincs, a polgármester költsége. Közel tízszer többet fog kapni, mint 

a kaposváriak. Vajon hány nyugdíjasnak van háromszázezer forintos nyugdíja? A közvilágításra 

van a legnagyobb panasz és a köztisztaságra. Az elvárás sárgafényű lámpák lennének, és hogy a 

járdákat világítsák meg. Ez lenne az okos döntés nem az okoslámpák. Amikor a fénymérést 

kezdeményezte, megállapították, hogy a vizsgált területek harmadánál nem volt megfelelő a 

fényerősség. Most csúszik a tervezés, a kormányengedélyt meg kell kérni, meglátják, hogy mi lesz. 

A városgondnokság vezetőváltására csak annyit mondott, hogy elküldték, meg kellett volna 

köszönni a munkáját. Csak akkor történhet változás, ha megfelelő finanszírozás is van mögötte. A 

forrás annyi, amennyi tavaly volt.  

 

Perlaki József tanácsnok megköszönte az előző közgyűlésen felvetett interpellációjára történt 

intézkedést és a költségvetésben szerepel a kettős kereszt felújítására összeg.  

 

Nagy Attila tanácsnok kiegészítésként elmondta, hogy a részönkormányzati kereteket körülbelül 

hat éve emelték az ő javaslatára 1.600.000,-Ft-ról 2.400.000,-Ft-ra.  

 

Bartalos Diána tanácsnok köszönetet mondott a Baross G. u. és a Fő utca aszfaltjának 

megújításáért. Időszerű volt a felújításuk. Kérték a beruházást és ebből is látszik, hogy türelemmel 

a kéréseket meghallgatják. 

 

Dr. Szép Tamás tanácsnok a Donneri rehabilitációs program továbbra is folytatódik, bent van a 

költségvetésben, aminek örül. A nagy lépések még nem történnek meg, amelyhez nagyon komoly 

pénzek kellenek.  

 

Szita Károly polgármester megköszönte a hozzászólásokat. Erdélyi Ákos képviselőnek a beadott 

módosító indítványára válaszolva elmondta, hogy nem támogatja a módosító indítványt, mert nem 

ért vele egyet. Nem tízmillió forintot szánnak a terület fejlesztésére, hanem huszat. Visszavonhatta 

volna ezt az indítványt. Azért adnak huszat, mert Nagy Attila képviselő úr már két éve kéri, hogy 

építsék be ezt a szabad területet egy közösségi térnek. Ezt a munkát elkezdik ebben az évben. Az 

ígéreteit betartja. Amit ígért, azt előbb-utóbb megcsináltatja. Ilyen lesz ifjúsági szórakoztató 

központ is. Ez is bent van az Európai Unió által meg nem adott pénzben. A tervezett helyen az 

épületek közül egyik sem városi tulajdon még. A vendégmunkások nem jószántukból vannak itt. 
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Azért jönnek vendégmunkások a gyárak építésére, mert nincs magyar munkás. Van jó oldala is, de 

rossz is. Németországban volt olyan időszak, amikor a németek nem akartak bizonyos munkákat 

ellátni, akkor voltak a török munkások ott. Azóta a harmadik török generáció nő fel. Ezt nem 

szeretné a magyar kormány. A Gazdaságfejlesztési Kft. segít abban, hogy kapjanak munkaerőt, 

mert olcsóbb alkalmazni, mint a vendégmunkást. A vendégmunkás alkalmazásának sokkal több 

költsége van. Egyáltalán nem ért egyet azzal a kijelentéssel, hogy ha egy területre magyar befektető 

nem akar befektetni, gyárat építeni, akkor azt ne adja oda külföldinek. Ezzel a munkalehetőségek 

csökkennek, a bérek sem növekednek, és ezzel tönkremenne az ország. Már elmondta, hogy 

mennyit fordít a város bérnövekedésre. A képviselők, a polgármester és alpolgármesterek bére 

több, mint 200 millió forintba kerül. A polgármesterek bérére hoztak egy törvényt, hogy mennyi 

legyen. Az alpolgármesterek bérét a polgármester dönti el. Nem differenciál köztük, mert nem 

szeretne és azért ennyi a bérük, mert emelni szeretett volna nekik. Az adott településrészt érintő 

feladatok ellátásához adják a pénzt. Szerinte a részönkormányzatok most is kiválóan ellátják a 

feladatukat. Nem kis dolog, hogy három nagyon nagy utca felújításával végeztek 2024-ben. A Fő 

u. és a Baross G. u. ezek. A töröcskei út befejezése átcsúszott 2025-re. A Donnerrel kapcsolatban 

elmondta, hogy a rehabilitációt saját erőből csinálják. Az elmúlt évben 426 millió forintot költöttek 

csak a Donnerre. amibe nincsenek bent a nagyberuházások. A munka első része nem látványos. Az 

ingatlanok megszerzéséről szól, utána azok lebontásáról, azután indulhat el a fejlesztés. Nadrai 

képviselő úron nem csodálkozik, de a másik négy képviselőn csodálkozik. Aláírtak egy olyan 

kezdeményezést, hogy úgy legyen név szerinti szavazás a módosító indítványokról, hogy a rendes 

szavazásnál is látszik, hogy ki hogy foglalt állást. Elfoglaltsága miatt nem lesz itt a név szerinti 

szavazáson, de nem ért egyet egyik módosító indítvánnyal sem. A zárt ülési szavazáson kívül 

minden szavazás nyilvános. Átadta a szót Borhi Zsombor alpolgármesternek és dr. Csillag Gábor 

jegyzőnek a név szerinti szavazás lebonyolítására.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester kérte a jegyzőt, hogy sorrendben ismertesse a módosító 

indítványokat és szavazzanak a képviselők.  

 

Dr. Csillag Gábor jegyző ismertette a módosító indítványokat és kérte a képviselőket, hogy a 

nevüket hallva mondják be szavazatukat. 

 

 

1. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Kaposvárt Szigetvárral összekötő kétszer két 

sávosra tervezett elkerülő- és gyorsforgalmi út nyomvonalának tervezését folyamatosan nyomon 

követi, arról a lakókat tájékoztatja.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 
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Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

   

   

 

2. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felmérést készít az önkormányzat az itt élők 

jövedelmének (bér, nyugdíj) vásárlóértékének alakulásáról, ez alapján határozza meg a bérek 

emelésének szükséges mértékét, amelyet képvisel a minimálbér meghatározásánál a kormány felé 

az önkormányzati szövetségi rendszerén keresztül. A jövedelmek emelése, majd annak elinflálása 

csak kommunikáció, de nem okoz érdemi javulást.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 
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Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

 

3. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése visszaállíttatja a kaposvári buszvonalak járatszámait, 

ahhoz igazíttatja az új járatvonalakat.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 12 

Tartózkodik 2 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 
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4. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése akadálymentesítési terv elkészítése és ütemezése, 

majd nyilvánosságra hozatala. Ennek tervezési és forrásütemezését a költségvetésben rögzíti.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Nem 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 13 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 1 

Összesen 18 

 

 

5. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése újabb ezer parkolót létesít a lakótelepeken. A modern 

technológiát igénybe véve a legoptimálisabb helykihasználásnak megfelelően felfesti a 

parkolóhelyeket. 2025-ben ennek tervét és ütemezését nyilvánosságra hozza a polgármester 

választási ígérete alapján, mivel 2024-re nem valósította meg az általa kért csapat dr. Pintér Rómeó 

alpolgármester vezetésével.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 
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Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

 

6. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elrendeli a buszmegállók elnevezésének 

aktualizálását és jellemző helyszínekhez kötését.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 
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Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 12 

Tartózkodik 2 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

 

7. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elrendeli a buszmenetrendet és a járatvonalakat az 

igényekhez igazítsa az üzemeltető és hangolja össze a vasúti és más buszmenetrendekkel.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 
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8. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése nyilvánosságra hozza a kaposvári 

csapadékvízrendszer tisztításának tervét és ütemezését.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

9. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a lakótelepi dühöngők területének megújítási 

tervének elkészítése, ütemezése és nyilvánossá tétele. Ennek tervezési és forrásütemezését a  

költségvetésben rögzíti.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 
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Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

 

10. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a donneri és cseri városrészekben közösségi 

épületet biztosít ingyenesen az itt élők részére, biztosítva az igényeinek megfelelő kikapcsolódást 

és közösségi szolgáltatásokat. Ennek tervezési és forrásütemezését a költségvetésben rögzíti.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Tart 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 
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Eredménye Voks: 

Igen 1 

Nem 12 

Tartózkodik 3 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

11. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a városi egészségügyi szűrőprogramot 

összekapcsolja a terápiás ellátással, hogy egységes képet kapjon arról, milyen források hiányoznak 

a betegellátásból. Ez alapján tervet készít a Kaposvári Egészségügyi Program keretében, hogy 

minél hamarabb jussanak az itt élők ellátáshoz. Erre a célra orvosok, ápolók bérének kiegészítésére, 

új szakemberek alkalmazására külön alapot hoz létre, amelyet mindenki számára nyitottá tesz. 

Annak felhasználásáról évente tájékoztatja az itt élőket.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 
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12. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése nyilvánosságra hozza a kaposvári zöldfelületek 

állapotának felmérése után azok megújítási tervét és ütemezését (metszések, kivágások, 

telepítések).” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

13. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése nyilvánosságra hozza a falevelek összegyűjtésének 

és elszállításának tervét és ütemezését.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Nem 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Nem 

Nagy Attila tanácsnok Nem 
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Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Nem 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 1 

Nem 15 

Tartózkodik 0 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

14. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felmérést készít az önkormányzat az itt élők 

gyermekvállalását befolyásoló tényezőkről (munkahelyek biztonsága, tervezhető bérezés, lakhatási 

költségek, nevelési, fenntartási költségek, közösségi szórakozás) és ennek alapján tervet készít, 

majd annak megvalósítási ütemezését nyilvánosságra hozza.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Nem 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 
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Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 14 

Tartózkodik 0 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

15. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése gyorshajtások visszaszorítása érdekében 

kezdeményezett jogszabálymódosítás eredményének ellenőrzése, mit gondolnak az itt élők. 

Sebességmérők, fekvőrendőrök telepítésének tervét és ütemezését nyilvánosságra hozza. Ennek 

tervezési és forrásütemezését a költségvetésben rögzíti.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 
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16. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposfüredre vezető elektromos vezeték zavartalan 

működtetése érdekében felszólítja a szolgáltatót, hogy a fametszéseket végezze el. Amennyiben ez 

nem történik meg, azt a szolgáltató költségére elvégezteti, egyben felszólítja a szolgáltatót, hogy a 

megfelelő szolgáltatás nyújtásáig ne számlázzon az érintettek felé rendszerhasználati díjat. Ennek 

tervezési és forrásütemezését a költségvetésben rögzíti.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

17. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposvár és a Kaposfüred között megvalósítja a 

biztonságos gyalogos és kerékpáros közlekedést, a megfelelő közvilágítással. Ennek tervezési és 

forrásütemezését a költségvetésben rögzíti.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 
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Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

18. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felmérést készít az önkormányzat az itt élők idősek 

körében, annak érdekében, hány idősotthoni férőhelyre lesz szükség és ennek alapján tervet készít, 

majd annak megvalósítási ütemezését nyilvánosságra hozza.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 
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Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

19. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megduplázza a Kaposfüredi Településrészi 

Önkormányzat 2025. évi keretét, mivel évtizedek óta bázis szinten tervezett keretösszeg jelentős 

értékvesztést szenvedett.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Nem 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Nem 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 14 

Tartózkodik 0 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

20. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposfüreden a Napsugár Otthonnal szembeni 

területen, Toponáron az iskola és a futballpálya közötti részen sportpályát és szabadtéri közösségi 

teret alakít ki. A Desedán a postaládáknál a Hullám utcában közösségi teret alakít ki. Ennek 

tervezési és forrásütemezését a költségvetésben rögzíti.” 
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Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 12 

Tartózkodik 2 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

21. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megduplázza a Kaposszentjakab Településrészi 

Önkormányzat 2025. évi keretét, mivel évtizedek óta bázis szinten tervezett keretösszeg jelentős 

értékvesztést szenvedett.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 
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Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Nem 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 14 

Tartózkodik 0 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

 

22. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése rendeletet alkot a klímaberendezések telepítési 

szabályairól, amely a leghatékonyabb hűtési megoldást tartalmazza lakóövezetenként. A távfűtő 

rendszer korszerűsítése keretében kívánja megvalósítani a távhűtést a környezetvédelem és a 

klímaváltozás figyelembevételével.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Nem 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 
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Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 13 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

23. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése közösségi épületet biztosít ingyenesen a fiatalok 

részére, biztosítva a fiatalok igényeinek megfelelő kikapcsolódást. A polgármester választási 

ígéreteiben régóta szerepel. A TEGNAP? MA? HOLNAP! kiadvány rendszeres ígérete. A tervezés 

és megvalósítás ütemezését az igények felmérését követően a soron következő költségvetés 

módosításkor rögzíti. 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

 



30 
 

24. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése emléket állít a II. világháború óta legtöbb kaposvári 

halálát követelő koronavírus-járvány áldozatainak.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 12 

Tartózkodik 2 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

25. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a közvilágítás helyreállítása érdekében valamennyi 

köztéri lámpát üzembe helyezteti, kötelezi az önkormányzati céget, hogy meghibásodás esetén a 

bejelentőnek 48 órán belül választ adjon a hiba várható elhárításáról, majd annak megtörténtéről.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Nem 

Nagy Attila tanácsnok Nem 
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Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Nem 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

 

26. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a közvilágítást átalakításának tervét és ütemezését 

nyilvánosságra hozza. Olyan közvilágításra van szükség, amely a járdákat megfelelően világítja 

meg. Az emberi szemet nem zavaró, megszokott sárga fénnyel, amely minimális fényszennyezést 

okoz.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 
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Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

27. „5. A Közgyűlés megállapítja, hogy a polgármester illetménye a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv.) 71.§. (2) és (4a) 

bekezdése, valamint 146/M.§-a alapján 2024. október 15. napjától havonta bruttó 2.651.000, - Ft, 

költségtérítése a Mötv. 71.§. (6) bekezdése alapján havonta 397.650, - Ft” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Tart 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 1 

Nem 12 

Tartózkodik 3 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

28. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megduplázza a Toponár Településrészi 

Önkormányzat 2025. évi keretét, mivel évtizedek óta bázis szinten tervezett keretösszeg jelentős 

értékvesztést szenvedett.” 
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Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Nem 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 14 

Tartózkodik 0 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

29. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése teljes szélességében felújítja, megfelelő 

csapadékvíz elvezetési rendszerrel a Zselickertváros és Töröcskére vezető utat. Az elkészült 

szakasz után a további tervezési és forrásütemezését a költségvetésben rögzíti.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 
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Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

30. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a kaposvári egyetem központja és Toponár között 

megvalósítja a biztonságos gyalogos és kerékpáros közlekedést, a megfelelő közvilágítással. Ennek 

tervezési és forrásütemezését a költségvetésben rögzíti.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 
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31. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megduplázza a Töröcske Településrészi 

Önkormányzat 2025. évi keretét, mivel évtizedek óta bázis szinten tervezett keretösszeg jelentős 

értékvesztést szenvedett.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Nem 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 14 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

32. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Tüskeváron kiépíti a megfelelő csapadékvíz 

elvezetési rendszert. Ennek tervezési és forrásütemezését a költségvetésben rögzíti.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 
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Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

 

33. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése nyilvánosságra hozza az utak, járdák felújítási 

tervét és ütemezését.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 
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Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

34. „A Közgyűlés felkéri a jegyzőt, hogy a Polgármesteri Hivatal azon dolgozói számára dolgozzon 

ki bértáblát, akiknek a jövedelme nem a köztisztviselői illetményalap alapján képződik és terjessze 

a Közgyűlés elé. A bértábla elfogadásáig a rendkívüli megélhetési válság miatt inflációs 

bérkiegészítést állapítson meg a legalacsonyabb bérekkel rendelkezők számára, egyeztetve a 

dolgozói érdek-képviselettel annak összegéről és formájáról.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 12 

Tartózkodik 2 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 
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35. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése nyilvánosságra hozza a kaposvári ivóvízhálózat 

felújításának (vezetékmosások) tervét és ütemezését.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

36. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felmérést készít az önkormányzat az itt élő és a 

bejáró munkavállalók képzettségéről, egyeztetve a munkaadókkal, ez alapján nyilvánosságra hozza 

a vendégmunkások várható számát. Tervet készít, annak érdekében, hogy elsősorban hazai 

munkavállalók telepedjenek le a városban. Figyelemmel kíséri és rendszeresen tájékoztatja az itt 

élőket, hogy mely munkaadóknál, milyen számú, mely országokból és mennyi időre érkeznek 

külföldi munkavállalók. A munkáltatókkal közösen programot alkot a vendégmunkások zavartalan 

itt tartózkodása érdekében.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 
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Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

 

37. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elrendeli zártkertek infrastrukturális és 

közösségépítési tervének elkészítését és nyilvánosságra hozatalát. Ennek tervezési és 

forrásütemezését a költségvetésben rögzíti.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 
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Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 12 

Tartózkodik 2 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

38. „A Közgyűlés a foglalkoztatási jogviszonyban álló alpolgármesterek illetményét a Mötv.80.§ 

(1) bekezdése szerint 2024. október 15. napjától a polgármester illetményének 70%-ában, havonta 

1.855.700- Ft-ban állapítja meg, költségtérítésük a Mötv. 80.§ (3) bekezdése alapján havonta 

278.400 - Ft.” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 12 

Tartózkodik 2 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 
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39. „Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata szociális és gyermekjóléti intézményeiben 

foglalkoztatott közalkalmazottak elismeréséről szóló 5/2022.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosítása” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 12 

Tartózkodik 2 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

40. „A közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény végrehajtásáról szóló 26/2012.(IV.27.) 

önkormányzati rendelet módosítása” 

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Tart 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 
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Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 

 

Eredménye Voks: 

Igen 2 

Nem 12 

Tartózkodik 2 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

 

41. „Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposfüreden a Napsugár Otthonnal szembeni 

területen szabadtéri kondícionáló parkot létesít 10.000.000,-Ft (tízmillió forint) értékben az 

általános tartalék terhére”  

 

Név Voks 

Bartalos Diána tanácsnok Nem 

Battyányi Norbert tanácsnok Nem 

Bedő Kornél tanácsnok Nem 

Borhi Zsombor alpolgármester Nem 

Dér Tamás tanácsnok Nem 

Erdélyi Ákos tanácsnok Igen 

Herczeg Attila tanácsnok Nem 

Kárpáti Tímea alpolgármester Nem 

Kukuly Sándor Mihály képviselő Tart 

Nagy Attila tanácsnok Nem 

Perlaki József tanácsnok Nem 

Dr. Pintér Rómeó alpolgármester Nem 

Dr. Szép Tamás tanácsnok Nem 

Szita Károly polgármester Távol 

Vörös Péter tanácsnok Nem 

Horváth Ákos Ervin képviselő Igen 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Igen 

Pintér Attila képviselő Távol 
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Eredménye Voks: 

Igen 3 

Nem 12 

Tartózkodik 1 

Szavazott 16 

Nem szavazott 0 

Távol 2 

Összesen 18 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 22   Száma: 25.01.24/1/0/A/KT 

Ideje: 2025 január 24 09:59  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: A testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 84.62 61.10 

Nem 1 7.69 5.56 

Tartózkodik 1 7.69 5.56 

Szavazott 13 100.00 72.22 

Nem szavazott 4   22.22 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

 

Megjegyzés: 

 

 

2/2025. (I. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat 2025. 

évi költségvetéséről szóló előterjesztést és a következő határozatokat hozta: 

 

1. A Közgyűlés az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A. §-ra figyelemmel, 

a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 45. § (1) 

bekezdés a) pontja felhatalmazása alapján a 353/2011.(XII.30.) Kormányrendeletben 

meghatározottak szerinti saját bevételeinek, valamint a stabilitási törvény 3. § (1) 

bekezdése szerinti adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a 

költségvetési évet követő 3 évre várható összegét a következők szerint állapítja meg: 
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(e Ft-ban) 

Megnevezés 2026. év 2027. év 2028. év 

Saját bevételek összege 10.093.169 10.093.169 10.093.169 

Saját bevételek 50 %-a 5.046.585 5.046.585 5.046.585 

Az önkormányzat adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettség  

163.747 157.732 145.217 

 

Felelős:                        Szita Károly polgármester 

Közreműködik:           Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:                     2025. december 31.  

 

2. A Közgyűlés a Környezetvédelmi Alap 2025. évi 5.000 e Ft bevételét a költségvetés 

céltartalékában szereplő Környezetvédelmi Alapba helyezi a természeti és az épített 

környezet védelmét szolgáló tevékenységek pályázat útján történő támogatására. A 

Közgyűlés felhatalmazza a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Műszaki Bizottságot a 

pályázati eljárás lefolytatására. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Komor Zoltán igazgató 

 Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31. 

 

3. A Közgyűlés úgy határozott, hogy az önkormányzati költségvetési szerveknél lévő üres, 

illetve megürülő álláshelyek 2025. évben az álláshelyek fenntartása szükségességének 

fenntartói felülvizsgálatát követően tölthetők be. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31. 

 

4. A Közgyűlés a Polgármesternek a költségvetési rendelet elfogadásáig folytatott átmeneti 

gazdálkodásról szóló beszámolóját tudomásul veszi. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: azonnal 

 

5. A Közgyűlés megállapítja, hogy a polgármester illetménye a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv.) 71.§. (2) 

és (4a) bekezdése, valamint 146/M.§-a alapján 2024. október 1. napjától havonta bruttó 

2.651.000,- Ft, költségtérítése a Mötv. 71.§. (6) bekezdése alapján havonta 397.650,- Ft. 

 

Felelős: dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  azonnal 
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6. A Közgyűlés a foglalkoztatási jogviszonyban álló alpolgármesterek illetményét a Mötv. 

80.§. (1) bekezdése szerint 2024. október 10. napjától havonta bruttó 2.120.800,- Ft-ban 

állapítja meg, költségtérítésük a Mötv. 80.§. (3) bekezdése alapján havonta 318.120,- Ft. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  azonnal 

 

7. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése úgy határozott, hogy 

Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának létszámát 2025. február 1. 

napjával 6 fővel csökkenti (Igazgatási Iroda 2 fő, Közterület-felügyelet 2 fő, Szociális Iroda 

1 fő, Üzemeltetési Iroda 1 fő). 

Felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges munkáltatói intézkedéseket tegye meg. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő:  jogviszonyok megszüntetésének közlésére: 2025. január 31. 

 

8. A Közgyűlés úgy határozott, hogy 2025. február 1-től a Kaposvári Sportközpont és 

Sportiskola részére 1 fő 4 órás határozatlan idejű műszaki, karbantartói álláshelyet létesít, 

melynek bér és járulék fedezetére 2025. évben 2.162 e Ft (személyi juttatásra 1.914 e Ft; 

munkaadót terhelő járulékra 248 e Ft) forrást biztosít. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Fekete Ádám igazgató 

Határidő:  2025. január 31. 

 

9. A Közgyűlés úgy határozott, hogy az önkormányzat legfeljebb 1 milliárd forint összegű 

hitelt vesz fel a közvilágítási rendszer korszerűsítésére.  

 

A Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 10/E §. alapján a 

hitel felvételéhez előzetesen a Kormány engedélye szükséges, a Közgyűlés felhatalmazza 

a polgármestert a kérelem benyújtására. 

 

A Közgyűlés kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel-visszafizetés időtartama alatt a kért 

hitelt és járulékait a futamidő éveiben – a felhalmozási és tőke jellegű kiadásokat 

megelőzően – az önkormányzat költségvetésébe betervezi és jóváhagyja, illetve 

költségvetési előirányzat módosításai során figyelembe veszi, és ennek megfelelően a hitelt 

visszatörleszti, amelynek a forrása a beruházással elérhető éves energia-megtakarítás 

összege. A Közgyűlés kötelezettséget vállal arra, hogy a hitelt folyósító pénzintézet javára 
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az önkormányzat fizetési számlájára, valamint az adóbeszedési céllal vezetett számláira 

felhatalmazáson alapuló beszedési megbízást biztosít. 

 

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert, hogy a legfeljebb 1 milliárd Ft összegű hitelre 

vonatkozóan a legkedvezőbb hitel ajánlatot adó pénzintézet felé eljárjon, az ügylet egyéb 

feltételeiben megállapodjon, és a kormányzati engedély kiadását követően a szerződést 

aláírja az önkormányzat képviseletében. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató  

Határidő: 2025. december 31. 

 

10. A Közgyűlés az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A. §-ra figyelemmel, 

a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 45. § (1) bekezdés 

a) pontja felhatalmazása alapján a 353/2011.(XII.30.) Kormányrendeletben 

meghatározottak szerinti saját bevételeinek, valamint a stabilitási törvény 3. § (1) bekezdése 

szerinti adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési 

évet követő 3 évre várható összegét a következők szerint állapítja meg: 
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(e Ft-ban) 

 
 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31. 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 23   Száma: 25.01.24/1/0/A/KT 

Ideje: 2025 január 24 10:00  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület 2025. évi költségvetési rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Sor-

szám

Saját bevétel és adósságot keletkeztető ügyletből eredő 

fizetési kötelezettség

2025. év 2026. év 2027. év 2028. év

Helyi adók 1 8.678.000 8.678.000 8.678.000 8.678.000

Tulajdonosi bevételek 2 0 0 0 0

Díjak, pótlékok, bírságok, települési adók 3 21.000 21.000 21.000 21.000

Immateriális javak, ingatlanok és egyéb tárgyi eszközök értékesítése 4 1.394.169 1.394.169 1.394.169 1.394.169

5
0 0 0 0

Privatizációból származó bevételek 6 0 0 0 0

Garancia- és kezességvállalásból származó megtérülések 7 0 0 0 0

Saját bevételek (01+…+07) 8 10.093.169 10.093.169 10.093.169 10.093.169

Saját bevételek (08. sor) 50 %-a 9 5.046.585 5.046.585 5.046.585 5.046.585

Előző év(ek)ben keletkezett fizetési kötelezettség (11+…+18) 10 12.130 11.826 11.718 4.957

Hitelből eredő fizetési kötelezettség 11 0 0 0 0

Kölcsönből eredő fizetési kötelezettség 12 0 0 0 0

Hitelviszonyt megtestesítő értékpapírból eredő fizetési kötelezettség 13 0 0 0 0

Adott váltóból eredő fizetési kötelezettség 14 0 0 0 0

Pénzügyi lízingből eredő fizetési kötelezettség 15 0 0 0 0

Halasztott fizetés, részletfizetés fizetési kötelezettsége 16 12.130 11.826 11.718 4.957

Szerződésben kikötött visszavásárlási kötelezettség 17 0 0 0 0

Kezesség-, és garanciavállalásból eredő fizetési kötelezettség 18 0 0 0 0

19
42.739 151.921 146.014 140.260

Hitelből eredő fizetési kötelezettség 20

Kölcsönből eredő fizetési kötelezettség 21 42.739 151.921 146.014 140.260

Hitelviszonyt megtestesítő értékpapírból eredő fizetési kötelezettség 22 0 0 0 0

Adott váltóból eredő fizetési kötelezettség 23 0 0 0 0

Pénzügyi lízingből eredő fizetési kötelezettség 24 0 0 0 0

Halasztott fizetés, részletfizetés fizetési kötelezettsége 25 0 0 0 0

Szerződésben kikötött visszavásárlási kötelezettség 26 0 0 0 0

Kezesség-, és garanciavállalásból eredő fizetési kötelezettség 27 0 0 0 0

Fizetési kötelezettség összesen (10+19) 28 54.869 163.747 157.732 145.217

Fizetési kötelezettséggel csökkentett saját bevétel (09-28) 29 4.991.716 4.882.838 4.888.853 4.901.368

Megnevezés

Részesedések értékesítése és részesedések megszűnéséhez 

kapcsolódó bevételek

Tárgyévben keletkezett illetve keletkező, tárgyévet terhelő 

fizetési kötelezettség (20+…+27)



48 
 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80.00 66.66 

Nem 2 13.33 11.11 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta az 1/2025.(II.3.) önkormányzati 

rendeletét a 2025. évi költségvetésről, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 24   Száma: 25.01.24/1/0/A/KT 

Ideje: 2025 január 24 10:01  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület a közszolgálati tisztviselőkről szóló rendeletmódosításról az alábbiak 

szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 2/2025.(II.3.) önkormányzati 

rendeletét a közszolgálati tisztviselőkről szóló 26/2012.(IV.27.) rendelet módosításáról, mely 

a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----2.) Előterjesztés a Kaposvári Turisztikai Marketing Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 

megválasztásáról ----- 

 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester megállapította, hogy szünet után határozatképes a Testület, így 

folytathatják a munkát. Elmondta, hogy nem ők döntik el, ki legyen az ügyvezető, hanem a 

Turisztikai Kft-nek tesznek javaslatot. Péter Attila lemondott, mivel szerteágazó munkája miatt 

nem tudta teljeskörűen ellátni a feladatát. Továbbra is számít a munkájára. Kovács Kristóf vállalta 

ezt a feladatot. Átadta a szót a jelöltnek. 

 

Kovács Kristóf jelölt megköszönte Polgármester úrnak a lehetőséget erre a feladatra. Elmondta, 

hogy már tíz éve dolgozik a Hivatalban köztisztviselőként. Először a településmarketing 

feladatokat látta el, majd a kulturális ügyeket is megkapta. Ezek a dolgok rálátást engedtek neki a 

kaposvári és a regionális imázs lehetőségeire. A MATE Gazdálkodás és Szervezéstudományok 

Szakon tanul. Hálás azoknak, akikkel együtt dolgozhatott és dolgozhat ezután is. Biztos benne, 

hogy ott lesznek akkor is, amikor Kaposvár és Zselic imázsát fejlesztik.  

 

-----Kérdések----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő az Mötv. 32.§ 2.(b) pontja alapján kérdezte, hogy két év 

alatt a harmadik ügyvezetőt hallgatja meg a Közgyűlés. Az első alkalommal kaptak egy 

önéletrajzot, szakmai életutat. Most a jelölt elmondta, hogy milyen végzettséget szerez majd. Írtak-

e ki pályázatot, hány jelentkező volt, ki bírálta el és hogyan választották ki? Ez azért különösen 

fontos, mert a harmadik ügyvezető két év alatt. A FEB-bel kapcsolatban kérdezte, hogy milyen 

módon rendezték a tulajdonosok a cég tőke és pénzügyi helyzetét, amit a FEB előírt? A Hunguest 

Hotels Zrt. még mindig a Mészáros Lőrinc féle cégnek az érdekeltségében áll? A bevételeket 

valóban csak a Kaposvár Kártya, a kölcsönzés és az idegenvezetés képezte ennél a cégnél? Van 

szükség egyáltalán erre a cégre, mert csak veszteség van?  

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy nem írtak ki pályázatot, mert sokkal 

hatékonyabbnak tartják, ha találnak valakit, akkor megadják a kezdő bizalmat. Megadták Péter 

Attilának is, aki sokkal szerteágazóbb munkát végez, minthogy ezt teljes emberrel tudta volna 

ellátni. Ezért váltak el egymástól közös megegyezéssel, de továbbra is számítanak a munkájára. 

Három a magyar igazság, ráadás nem lesz. Bízik benne, hogy hatékonyan meg tudja oldani a 

feladatot. A céginfón meg tudja nézni ki a Zrt. tulajdonosa ingyen. A Kft. felügyelő bizottságának 

jelentései soha nem zártak meg lehet tekinteni. A Kft. tulajdonosai közül van, aki rendesen fizet, 

van, aki nem. Aki rendesen fizet, az benne marad a tagok között, aki nem fizet, az kiesik. Ebből 

nem enged. Ebben kemény ugyanúgy, mint ahogy abban is, ha valaki rosszul végzi a munkáját, 

attól elköszön.  
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-----Hozzászólások----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő kérte, hogy térjen ki arra, hogy melyik az a cég, amelyik 

nem fizet rendesen. Egy határozati javaslat kiegészítéssel élt, mely arról szól, hogy megköszönjék 

a leköszönő ügyvezető eddigi munkáját. A beszámolót a pénzügyi bizottság tárgyalja, ezeket a 

beszámolókat el lehet olvasni. Az adatokat ebből mondta el. A veszteséget is ebből az anyagból 

vette, az ügyvezető megbízási díja is. A bevételi források a Tourinform munkája. Nem látja 

értelmét. Fenntartja kiegészítő javaslatát, hogy a Közgyűlés köszönje meg Péter Attila eddigi 

munkáját.  

 

Horváth Ákos Ervin képviselő Kovács Kristófot előző nap ismerte meg. Véleménye szerint le 

kellene porolni a Gulliver projektet, amit régebben megálmodott Polgármester úr a város közepére. 

Lehet, hogy nem emlékszik már rá. Ennek a belsejében lehetne sétálni és a gyerekek 

tanulmányozhatják az emberi szerveket. Ezt javasolta Kovács Kristófnak, és tetszett neki az ötlet.  

 

Herczeg Attila tanácsnok a bizottsági ülésen is elmondta, hogy az elmúlt években dolgozott 

együtt Kovács Kristóffal. Lelkiismeretes, precíz, nagy teherbírású embernek ismerte meg, és 

mindenképpen támogatni fogja.  

 

Szita Károly polgármester kérte a képviselőt, hogy beszélje meg az új ügyvezetővel az ötletet, 

amire nem emlékszik ugyan. A Kft. akkor tud nullás lenni, ha az önkormányzat belerakta a pénzét. 

Ez volt eddig is, a Tourinform idején is. Az a legnagyobb baja, hogy most is csak Tourinform Iroda. 

Ezért kellett vezetőt váltani, hogy más is legyen. Az önkormányzati támogatásra szüksége lesz a 

Kft-nek, hogy ne legyen veszteséges. A Hunguest és Sefag sem rakja bele a pénzét, attól még 

veszteséges lesz. Olyan kreatív ötleteket kell hoznia az új ügyvezetőnek, amik bevételt hoznak. 

Ennek ellenére a jövő évi költségvetésben is lesz támogatás, amit kapnak. Reméli, hogy pár év 

múlva ez nem lesz. Kérte a képviselőket, hogy szavazzanak. Az eredeti határozati javaslatra kell 

szavazni és egy úgy pontra, amiben megköszönik Péter Attila munkáját.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 25   Száma: 25.01.24/2/0/A/KT 

Ideje: 2025 január 24 10:24  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgy: A testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 
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3/2025. (I. 24.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Kaposvári Turisztikai 

Marketing Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjének - munkaviszony 

keretében történő foglalkoztatással, határozatlan időre - Kovács Kristóf urat javasolja 

megbízni.  

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2025. február 28. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése köszönetét fejezi ki Péter 

Attilának, a társaság korábbi ügyvezetőjének az eddig végzett munkájáért.  

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  azonnal 

 

 

 

-----3.) Interpellációk----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Különálló interpelláció: 1----- 

 

Perlaki József tanácsnok „Kaposvár város közönsége méltán lehet büszke arra, hogy egy igazi 

zöld városban élhetünk. Ez azért van, mert a városban számos közpark található és az egyéb zöld 

felületek mennyisége is jelentősnek mondható. Városunk egy igazi zöld Oázis, a megyei jogú 

városok között. Nincs ez másként körzetemben sem, amelynek része a Cseri park az ország egyik 

legnagyobb közparkja és része a Jutai úti park is. A Jutai úti parkot, a múlt század hatvanas éveinek 

elején alakítottak ki, olyan pihenő parkká az akkoriban létesült gyárban, a Pamutfonóban dolgozók 

számára. A park fái nyáron árnyákot adnak, tisztítják a levegőt, élőhelyet biztosítanak apróbb 

madaraknak, emlősöknek és természetesen gyönyörködtetik a szemünket, nyugtatják a lelkünket. 

Azonban, mint minden ember által alkotott művel, a közparkokkal is foglalkozni kell, az 

állapotukat folyamatosan karban kell tartani. Csak akkor tölthetik be funkciójukat teljesen, ha 

gondozzuk azokat, az általános zöldterület karbantartásnak egyik része, a fűnyírás, kisebb gallyak 

és ágak eltávolítása, a nyesedék elszállítása a tavalyi évben folyamatosan rendben zajlott. A 

gondozásnak egy másik oldala is zajlott, a tavalyi évben a parkban mintegy negyven fa került 

kivágásra és ennél még többet ültettünk ki.  

Viszont meg kell állapítanom, hogy ez a park az elmúlt hatvan év során jelentőset változott, a fák 

felnőttek, sőt a tájidegen kanadai nyárfák el is öregedtek, fagyönggyel fertőződtek és az állapotuk 

jelentősen leromlott. Az elmúlt időszakban több fa is megrongálódott, nagyobb ágak letörtek, sőt 

több esetben ki is dől a fa. Január hatodikán egy fa a Jutai úti úttestre zuhant, az odadőlt fát a 

katasztrófavédelem munkatársai feldarabolták és a veszélyhelyzetet elhárították. A 
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városüzemeltetés munkatársai pedig az összedarabolt faanyagot elszállították, így az akut probléma 

elhárításra került. Az isteni gondviselés megóvott minket attól, hogy baleset legyen, mert abban az 

időben nem közlekedett senki a bölcsőde előtti szakaszon, de a fák állapota miatt bármikor 

bekövetkezhet egy ilyen vagy akár rosszabb esemény.  

Szerencsére a városnak tudomásom szerint van egy készüléke, amellyel a fák állapotát fel lehet 

mérni anélkül, hogy fel kéne tárni a fák belsejét. Ezt a zsargon fakopp készüléknek nevezi és azt 

szeretném kérdezni Polgármester úrtól, hogy mikor tervezi a város a Jutai út összes nyárfájának 

állapotfelmérését, metszését?” 

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy a felmérést 2025. február végéig elvégzik. 

Kapott egy felmérést, amely a város fasorainak, fáinak rekonstrukciós munkáit tartalmazza. Ezt 

éjszaka olvasta el. Kérte, hogy készítsenek szakaszos megosztást több évre, hogy mikor, és 

mennyiért tudják finanszírozni a munkát. A Jutai útit el fogja végeztetni február végéig. Ez a park 

jelenleg a zöldfelület növelésére van, de szeretne padokat is rakatni, hogy használható legyen.  

 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

Perlaki József tanácsnok elfogadta a választ. Annyit mondott még a park használatával 

kapcsolatban. Az előző ciklusban volt futókörre pályázat, és azért nem tudott benevezni, mert 

három része van a parknak és nem volt meg az egy kilométeres táv.  

 

-----Különálló interpelláció: 2----- 

 

Bedő Kornél tanácsnok „Kaposvár célja, hogy polgárai minél egészségesebbek legyenek. Ehhez 

hozzájárul többek között a rengeteg sportolási lehetőség. Futópályák, szabadtéri kondiparkok. 

Hozzáteszem, ebből kettő is megtalálható a választókörzetemben. Ingyenes szűrővizsgálatokkal 

járul hozzá a város a polgárai egészségéhez. Ezzel összhangban előnyben kellene, hogy 

részesüljenek az egészséges közlekedési módok a kerékpáros és gyalogos közlekedés. Hiszen ezzel 

nemcsak saját egészségünket támogatjuk, hanem a környezetünket is, mivel nincs káros 

kibocsájtás, így a többiek egészségéért is teszünk. Választókörzetemben található a Tallián Gyula 

utca, melynek déli részén a Németh István fasor kereszteződésében van egy gyalogos átkelőhely. 

Ettől Északra a Penny Marketnél van a következő gyalogátkelőhely. A kettő között van a Tallián 

Gyula utca, amelyben szakközépiskola, Földhivatal van, illetve a déli oldalán többszintes házak. 

Tehát sok ember lakik ott, és sokan közlekednek abban a kereszteződésben. A környéken lakók 

megkerestek, hogy a biztonságuk érdekében egy gyalogos átkelőhelyet szeretnének, ha létesítene 

a város. Ezt a kérését továbbítom a lakosoknak Polgármester úrhoz. Támogatná-e létesítését ebben 

a kereszteződésben gyalogátkelőhelynek?  

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy elfelejtette mondani, hogy a Cseri parkban 

ebben az esztendőben negyvenmillió forintot költenek a felújítására. Kettő évvel ezelőtt felmerült 

már ez a probléma. Felvetődött, hogy a képviselő által elmondott indokok alapján zebrát létesíteni. 

A terveit elkészíttették, a közbeszerzési pályázatot is kiírták, úgyhogy megvan a kivitelező is. 

Valószínűleg a munkaterületet még februárban átadják, aki ahogy az idő engedi, elkészíti a munkát. 

Több ilyen elképzelés van még, részben Uniós forrásból, részben saját forrásból. Ez saját forrásból 

fog elkészülni. A közlekedést érintően tájékoztatta a jelenlevőket és a nézőket, hogy a Guba Sándor 

utcában működik a traffipax.  
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-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

Bedő Kornél tanácsnok elfogadta a választ.  

 

Szita Károly polgármester bezárta a nyílt ülést, zárt ülést rendelt el. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

 Szita Károly                                   dr. Csillag Gábor 

      polgármester                                         jegyző 

  

 

 


